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W mediach wciąż pojawiają się opinie dotyczące obecnej sytuacji

Giallorossich. Jedną z nich wygłosił Fabrizio Lucchesi. Pracujący obecnie w

Pisie, Dyrektor Generalny Romy z sezonu mistrzowskiego, udzielił

wywiadu dla Radio Mana Sport.

 

Karny Osvaldo.

- Totti zrobił słusznie zachowując się w ten sposób, w przeciwnym razie doszłoby do

kłótni na żywo przed kamerami. Jest to znak ogólnego zamieszania.

 

Prezydent Pallotta i jego list?

- Wydaje mi się ważną postacią, wziął na siebie pełną odpowiedzialność za ten

negatywny moment i bronił swoich ludzi. To dobry, silny sygnał.

Wybór nowego trenera i przyszłość Romy.

- Wybór trenera na przyszły sezon będzie trudny, gdyż będzie to decyzja, aby nie

popełnić błędu po dwóch latach takich jak te. Eusebio Di Francesco? Mam do niego

wielki szacunek jako do człowieka i trenera. Jeśli klub by do mnie zadzwonił, jestem

gotowy, jestem szczery. Dałem moją dostępność. Tymczasem minęły dwa lata i

obraliśmy swoje kierunki. Jednak często drogi mogą schodzić się ponownie. Nigdy

nie zamknąłem drzwi przed Romą.
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